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Vragen van de leden Neppérus en
De Krom (beiden VVD) aan de
ministers van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
en van Verkeer en Waterstaat over de
snelwegpanorama’s. (Ingezonden
22 augustus 2008)

1
Bent u bekend met het artikel over uw
plannen voor de vaststelling van
snelwegpanorama’s?1

2
Klopt de inhoud van het artikel?

3
Deelt u de mening dat het rondkijken
op de snelweg de aandacht van
verkeersdeelnemers voor het verkeer
kan afleiden en dat de situatie op de
snelweg beter zal worden als de files
worden opgelost en dat het dus zou
lonen om daar geld en energie op in
te zetten?

4
Deelt u de mening dat steeds kritisch
moet worden gekeken naar de
noodzaak van aanleg van een nieuw
bedrijventerrein maar dat, wanneer
tot aanleg wordt besloten,
bereikbaarheid een belangrijk punt is
en dat daarbij dus de ligging aan een
snelweg een doorslaggevende factor
kan zijn?

Toelichting:
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Madlener (PVV), ingezonden

20 augustus 2008 (vraagnummer
2070827840).

1 de Volkskrant, 19 augustus 2008.
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